
回覆表格 Reply Slip

致香港消防處：

To Hong Kong Fire Services Department:

本人 / 公司 / 機構欲透過電郵收取有關危險品管制之最新資訊，以下為通訊資料：

I / My company / My organization would like to receive the latest information about the control of dangerous goods through email, the followings are my contact details:

姓名或公司名稱 (中文)：_____

Name / Company Name (English)：_____

通訊地址 (中文)：_____

Correspondence Address (English)：_____

聯絡人 (Contact Person)：_____

電郵地址 (Email Address)：_____

聯絡電話 (Tel. no.)：_____ 傳真號碼 (Fax no.)：_____

(為向你提供更合適的資訊，請提供以下資訊。)

To provide you with more suitable information, please provide the following information.

本人 / 公司 / 機構之業務性質：(可選多於一個選項)

My business nature: (can select more than one options)

- | | |
|---|--|
| <input type="checkbox"/> 工程 (Engineering) | <input type="checkbox"/> 工業及危險品貿易 (Industrial & Dangerous Goods Trade) |
| <input type="checkbox"/> 物流 (Logistic) | <input type="checkbox"/> 公共交通 (Public Transportation) <input type="checkbox"/> 氣體 (Gas Industry) |
| <input type="checkbox"/> 醫療機構 (Medical) | <input type="checkbox"/> 專業團體 (Professional Body) <input type="checkbox"/> 餐飲 (Catering) |
| <input type="checkbox"/> 協會 (Association) | <input type="checkbox"/> 物業管理 (Property Management) <input type="checkbox"/> 化驗 (Laboratory) |
| <input type="checkbox"/> 政府部門 (Government Department) | <input type="checkbox"/> 公營機構 (Public Body & Organization) |
| <input type="checkbox"/> 教育機構 (Educational Institution) | <input type="checkbox"/> 個人 (Individual) |
| <input type="checkbox"/> 其他 (Other) _____ | (請列明 Please Specify) |

本人 / 公司 / 機構是以下人士：(可選多於一個選項)

I am the following type of person: (can select more than one options)

- 危險品車輛牌照持有人 (Licensee of Dangerous Goods Conveyance Licence)
- 危險品倉牌照持有人 (Licensee of Dangerous Goods Store Licence)
- 危險品製造牌照持有人 (Licensee of Dangerous Goods Manufacture Licence)
- 簽發無易燃氣體證書的認可人士 (Approved person for certification of flammable vapour free)
- 氣瓶及／或氣體管道裝置檢驗的認可人士 (Approved person for examination of gas cylinders and/or piped gas installations)
- 氣瓶或其他盛器審批的申請人 (Applicant for approved cylinders or other containers)

日期 (Date) : _____

個人資料收集聲明

提供個人資料純屬自願，但若你未能提供有關資料，我們可能因此而未能處理你的訂閱及與你聯絡。你所提供的個人資料，將會用作處理你的訂閱及日後聯絡。我們可能會把你的個人資料向其他與危險品管制有關連的政府部門披露。根據《個人資料（私隱）條例》，你有權查閱及更正你的個人資料，有關要求請向危險品法例課提出。(電話：2733 7792)

Personal Data Collection Statement

Provision of personal data is voluntary. However, failure to provide such data may render it impossible to process your subscription and contact with you. The personal data you provided will be used for processing your subscription and future communication purposes. The personal data you provided may be disclosed to government departments that are involved in the control of dangerous goods. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to request access to and to correct the personal data provided. Requests should be made to the Dangerous Goods Legislation Division (Tel: 2733 7792).